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Problemi ostajajo za
tovarniškimi zidovi

Na drugi seji ncvoizvoljenega predsedstva občln-
ske organizacije zveze sindikatdv so med drugiml
tudi kritično ocenili priprave /n samo izvedbo skup-
ščine, ki je bila 19. maja na Gospodarskem razstavl-
šču. Ceprav so gradlvo za skupščino dovolj zgodaj
poslali vsem osnovnim orgnizacijam, sindikainim
konferencam, konferencam osnovnih organizacij,
koordinacijskim odborom In družbenopolitičnim orga-
nizacijam, je o gradivu razpravljala le približnopetina
osnovnih organizacij.

V glavnem so to bile tiste
osnovne organizacije, ki so tu-
di volile svoje delegate za
skupščino. Tudi kakovost teh
razprav je bila slaba, saj so
bile predvsem formalne, kar
je razvidno iz zapisnikov, ki
so jih posredovali občinske-
mu svetu ZS. V pripravah na
skupščino pa je bila poslana
le ena vsebinska pripomba* na
predlog delovne usmeritve za
prihodnje mandatno obdobje.
Ta se je nanašala na naloge
zveze sindikatov pri večjem
vključevanju znanstvenega in
raziskovalnega dela pri pre-
magovanju nakopičenih go-
spodarskih težav.

Vzrok za to je, kot je ugoto-
vilo predsedstvo, v obsežnem
gradivu, pa tudi v dejstvu, da
so v osnovnih organizacijah
novi izvršilni odbori, ki v zad-
njem štiriletnem obdobju ni-
so sodelovali pri delu občin-
skega sveta, tako da proble-
matike niso dovolj poznali.
Kot so ugotovili na seji pred-
sedstva, šo profesionalni de-
lavci občinskga sveta posveti-
li preveč pozornosti pripravi
gradiv in se prernalo vključili
v animiranje osnovnih organi-
zacij za razprave.

Število razpravljalcev na
skupščini sami, saj jih je bilo
le sedem, pa kaže tudi na to,
da osnovne organizacije niso
oborožile svojih delegatov za
samo razpravo na skupščini.

Tako je ostal marsikateri pro-
blem skrit v delovni organiza-
ciji. Ob tem pa se postavlja
vprašanje tudi o tem, kako
močno so osnovne organizaci-
je navzoče pri obravnavanju
in reševanju problematike v
lastnem delovnem okolju?

Poleg tega pa ni stekla no-
bena priprava na skupščino v
posameznih odborih sindika-
ta dejavnosti, v katerih prav
gotovo dobro poznajo proble-
matiko svojega področja in bi
lahko tvorno osvetljevali pro-
bletne, s katerimi se srečujejo.

Ob vseh teh ugotovitvah se
samo po sebi vsiljuje vpraša-
nje: se morda v vseh osnovnih
organizacijah ne zavedajo za-
pletenosti in resnosti proble-
mov, s katerimi se srečuje na-
ša družba na gospodarskem
področju? To spoznanje pa
tudi zavezuje občinski svet,
da posveti več pozornosti pri-
pravam osnovnih organizacij
na izvajanje tiste vloge, ki jim
je zapisana tudi v statut.

Kot je dejal predsednik ob-
činskega sveta Alfred Golav-
šek, mora skupščina v prihod-
nje postati prostor za vsebin-
sko razpravo, zato bo treba
priprave izboljšati, predvsem
pa ločiti vsebinskih del od or-
ganizacijsko tehničnega in
kadrovskega.
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